

Title (en)

Drainage fitting for shower trays, bath tubs, cellars, balconies, terraces or the like

Title (de)

Ablaufarmatur für Dusch- und Badewannen für Keller, Balkone, Terrassen o. dgl.

Title (fr)

Bouche d'écoulement pour cuvettes de douche ou de baignaires, caves, balcons, terrasses, etc.

Publication

EP 0807721 A2 19971119 (DE)

Application

EP 97106760 A 19970424

Priority

DE 19619942 A 19960517

Abstract (en)

The fitting comprises a housing (1) with a sealing ring (9) and a submersed pipe (20) forming part of a siphon trap and projecting into a housing section with an overflow. This housing section is formed by a siphon trap cup (23) which is fitted into the housing and locked in an operating position by the submersed pipe. After removal of the pipe, the cup is movable within the housing interior. Part of the outer surfaces of the pipe are adapted to some of the inner surfaces of the siphon trap cut, during insertion.

Abstract (de)

Die Ablaufarmatur soll so gestaltet sein, daß zu Reinigungszwecken der Innenraum des Gehäuses (1) nach dem Entfernen des Tauchrohres (20) durch die obere Gehäuseöffnung gut zugänglich ist. Im Gehäuse (1) ist eine Geruchverschlußtasse (23) angeordnet, die in der Betriebsstellung durch das Tauchrohr (20) arretiert ist und nach der Entnahme des Tauchrohres im Gehäuseinnenraum verschiebbar ist. Die Ablaufarmatur ist in Dusch- und Badewannen aber auch in Abläufen verwendbar, die im Keller, auf dem Balkon oder auf Terrassen vorgesehen werden. <IMAGE>

IPC 1-7

E03C 1/22; E03C 1/28

IPC 8 full level

E03C 1/22 (2006.01); **E03C 1/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/22 (2013.01); **E03C 1/28** (2013.01); **E03F 5/0408** (2013.01); **E03F 5/041** (2013.01); **E03F 2005/0418** (2013.01)

Cited by

EP1039047A3; EP3406810A1; EP2108751A3; EP2108750A3; AT408269B; EP3540328A1; EP3272954A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0807721 A2 19971119; EP 0807721 A3 19980527; EP 0807721 B1 20021211; AT E229599 T1 20021215; DE 19619942 A1 19971120; DE 59708922 D1 20030123; DK 0807721 T3 20030331; ES 2184918 T3 20030416; PT 807721 E 20030430

DOCDB simple family (application)

EP 97106760 A 19970424; AT 97106760 T 19970424; DE 19619942 A 19960517; DE 59708922 T 19970424; DK 97106760 T 19970424; ES 97106760 T 19970424; PT 97106760 T 19970424